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Skolebestyrelsesmøde 
 

Mødedato 

D. 7. marts. 2024 

Mødested/lokale 

ONLINE 

Microsoft Teams-møde  

Deltag på din computer, mobilapp eller 

rumenhed  

Klik her for at deltage i mødet  

Meeting ID: 337 663 732 473  

Adgangskode: wYeF5s  

Download Teams | Deltag på internettet 

Få mere at vide | Mødeindstillinger  

Mødetidspunkt kl. 

19.00 
 
 

Sluttidspunkt kl. 

20.00 

Deltagere: Nya, Hanne, Gitte, Helle, Hanne, Jeanette G, Anja, Belma, Jeanette B 

Evt. afbud bedes 
meddelt  

Jeanette G 

Helene 

André 

Direkte telefonnr.  

76814000 / 28221688 

Ordstyrer: Hanne  
Referent: Nya 

 

Dagsorden     

1. Status vedr. arrangement med Rune Kappel d. 9. april/Hanne/10 min  
Det her er sidste bestyrelsesmøde inden foredraget d. 9. april, så derfor skal vi lige have styr 
på detaljerne.   

a. Status vedr. reklame for arrangementet 
Der er reklameret for det på Os for Højen og Nem Tilmeld.  
Nya sørger for at dele invitationen på Aula og skolens Facebook side.  

 
Forældrene i bestyrelsen og ledelsen mødes 17.30 og gør klar til foredraget.  
Hanne byder velkommen og reklamerer for informationsmødet om bestyrelsen   

b. Hvem rydder op, og hvem, deltager i Informationsmødet i forhold til valget?  
Infomøde: Helene, Hanne, Belma og Nya 
Resten rydder op. Vi opfordrer til, at deltagerne i foredraget også hjælper med stolene.  

 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_ZTQ1NzE1MzQtNGVmOS00NGVkLTk0OWUtNmJhMTNhM2U3ZDRm%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22a2b40b2d-2a56-4e50-9e31-668c38f18cd0%22%2c%22Oid%22%3a%22718bc986-cacc-4dbc-b8d3-0e0f8f5f4432%22%7d
https://www.microsoft.com/en-us/microsoft-teams/download-app
https://www.microsoft.com/microsoft-teams/join-a-meeting
https://aka.ms/JoinTeamsMeeting
https://teams.microsoft.com/meetingOptions/?organizerId=718bc986-cacc-4dbc-b8d3-0e0f8f5f4432&tenantId=a2b40b2d-2a56-4e50-9e31-668c38f18cd0&threadId=19_meeting_ZTQ1NzE1MzQtNGVmOS00NGVkLTk0OWUtNmJhMTNhM2U3ZDRm@thread.v2&messageId=0&language=da-DK
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c. Hvor skal vi holde Informationsmødet? (HGUs mødelokale er optaget) 
Vi er i skolekøkkenet. Nya printer slides, så de i stedet kan uddeles som papirark.   
 

d. Hvem skriver ud vedr. kage? Hvornår skrives der ud? 
Hanne laver et opslag. Nya deler det. 

 

2. Revidering af skolens Værdiregelsæt - ”Det forpligtende samarbejde mellem skole og 
hjem”/ Hanne/10 min 
Det er et krav, at skolens værdiregelsæt revideres af skolebestyrelsen hver år.  
Folderen er medsendt som bilag.  

a) Vi har en fælles drøftelse af indholdet.  
Bestyrelsen lavede en grundig gennemgang af folderen sidste år. I år er der ingen rettelser.   

 
3. Drøftelse af skoledagens længde/10 min/Nya  

a. Nya orienterer om mulighederne for skoleåret 2024/25 
b. Nya orienterer om elevernes og medarbejdernes evalueringer af det nuværende 

timetal  
c. Drøftelse af bestyrelsens holdning 

Forældrene i Skolebestyrelsen synes, at det giver stor faglig og social værdi, at der er flere to-lærer 
timer. Bestyrelsen ønsker at vi fastholder det timetal, vi har i nuværende skoleår, så skoledagene 
fortsat reduceres.  
 

 

4. Tilsyn med ressource-, fag- og timefordeling/Nya/10 min 
I forbindelse med planlægningen af det kommende skoleår, laver ledelsen en ressource-, fag 
og timefordelingsplan på baggrund af Undervisningsministeriets anvisninger.  

a) Nya gennemgår planen, og der er mulighed for drøftelser vedr. ledelsen 
prioriteringer.  

Nya gennemgik modellerne og orienterede om, hvilken fordeling ledelsen ønskede at lave for 
2024/25. Bestyrelsen havde ingen kommentarer.   

 

5. Godkendelse af lukkedage i SFO’en i 2024/25 Helle/10 min 
a. Bestyrelsen skal godkende dét, hvis SFO’en skal have flere lukkedage, end de der er 

fastlagt kommunalt. Dagene gennemgås, og vi drøfter, hvad der ønskes. 

 
Lukkedagene blev godkendt  

6. Forældrehenvendelser/5 min 
 
En forælder i Skolebestyrelsen spurgte til status på skolens indsat i forhold til ”Vi taler pænt”.  
Skolen har oplever, at tiltaget har haft en positiv effekt. Børnene har generelt været optaget af  
systemet med hjerterne. Indsatsen er afsluttet. Tavlen bliver hængende til Påskeferien. 
 

7. Eventuelt/5 min 
Vejle Amts Folkeblad har bragt en artikel om skolerne økonomitildeling. Her så det  
ud som om, Højen Skole får mere pr elev end mange andre skoler. Det er ikke korrekt. Det er fordi,  
de har lagt andre beløb sammen med det beløb, skolerne får pr elev. Vi får fx et ekstra beløb, hvis  
en elev er tilknyttet vores Basistilbud, fordi de ikke kan tilstrækkeligt dansk til kun at være i  
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klassen. Det er en kommunal opgave, vi hjælper med at løse, og derfor får vi ekstra midler til det.  
 


